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Hoog tijd 
voor een veilig 

mobiliteitsplan

MOBILITEIT

RAOUL HEDEBOUW

“WIJ ZIJN DE 
ENIGE PARTIJ 

TEGEN DE 
GRAAICULTUUR”

Investeer in 
jongeren, 
bouw aan 
de toekomst

JEUGD

PETER MERTENS: 

Beseft de regering 
wel hoe duur het 
leven tegenwoordig 
is?



Overal komen er woningen bij, 
natuur en verkeer ten spijt. 

Waar blijft het langetermijnplan?
Senne Heremans, Voorzitter PVDA Heist-op-den-Berg

MOBILITEIT

MILIEU

JOBS BIJ VAN HOOL

ManiFiesta is de wereld 
zoals hij zou moeten zijn. 
Sociaal en volks. Kom op 9 
en 10 september naar ons 
Feest van de Solidariteit. 
www.manifiesta.be

In de fabriek is veel sympathie voor PVDA. Om de zoveel 
maanden staat de partij aan de poort bij Van Hool. 
Verkiezingen of niet, ze staan er altijd. Ook tijdens corona 
kregen we veel steun. Samen met de arbeiders en 
vakbonden werd een autokaravaan georganiseerd om de 
duizend oude dieselbussen van De Lijn te laten vervangen 
door elektrische bussen. Na veel strijd is het gelukt. We 
wonnen en mogen de eerste order maken. Lokaal bouwen 
en nieuwe investeringen, daar gaan we nu voor! 

ARBEIDER TOM AAN HET 
WOORD

In het centrum van Heist dreigt een buurt- en speelbos te 
verdwijnen. Als het van de gemeente en de 
projectontwikkelaars afhangt zal het plaats moeten maken 
voor een appartementencomplex. Dit is zonder de 
buurtbewoners gerekend. Met hun burgerinitiatief: ‘Red het 
speelbos’ stelden ze een campagne op om mensen te 
informeren en mobiliseren. 610 mensen dienden een 
bezwaarschrift in en hun petitie werd al meer dan 1.300 keer 
getekend. Dit waardevol bos in de kern van Heist mag niet 
verdwijnen. 

Het dorpsplein van Booischot wordt onthard. Dit zorgt voor boosheid. 
Weinig participatie en de afbouw van het openbaar vervoer liggen aan de 
basis. Hoe moeten mensen op zondag naar de rommelmarkt? De 
efficiëntste manier zou een goed uitgebouwd openbaar vervoer moeten 
zijn. Helaas is dit zelfs bij het dorp ‘Busschot’ niet het geval. In het 
weekend rijden er niet eens bussen. Het is duidelijk: vergroening moet 
hand in hand gaan met duurzame investeringen in mobiliteit en zo ook in 
mensen.

Bos mag niet verdwijnen

BUSSCHOT, 
MAAR WAAR BLIJFT DE BUS?



JEUGD

Raoul Hedebouw, 
voorzitter PVDA

Ik ben fier dat 
onze verkozenen 
leven met een 
gemiddeld 
werknemersloon

Stop de graaicultuur in de 
Wetstraat

RAOUL HEDEBOUW

IN DE KIJKER

Oud-Kamervoorzitters Bracke 
(N-VA) en De Croo (Open Vld) 
kregen, bovenop hun maxi-
mumpensioen van 8.000 euro 
bruto per maand, nog duizen-
den euro’s extra graaipensioen 
op hun rekening gestort. En dat 
terwijl zoveel gepensioneerden 
moeten rondkomen met een 
pensioentje van 1.200 euro of 
minder. Een echte schande.
Alle traditionele partijen waren 
op de hoogte en keurden dat 
goed. De PVDA wilde die graai-
pensioenen voor politici twee 
jaar geleden al afschaffen, maar 
ons voorstel werd toen weg-

gestemd. Wij zijn de enige partij 
die consequent blijft strijden 
tegen de graaicultuur in de 
Wetstraat. Ministers verdienen 
10.000 euro per maand, terwijl 
zoveel mensen moeten rekenen 
om het einde van de maand te 
halen. Daarom willen wij dat de 
partijdotaties én de lonen van 
parlementsleden en ministers 
gehalveerd worden. We geven 
zelf het voorbeeld. Verkozenen 
van de PVDA steken geen hoog 
loon op zak, maar doen het 
bewust met een bescheiden 
werknemersloon. Bij ons geen 
zakkenvullers.

Investeren in jongeren is bouwen aan de toekomst. Toch 
blijft de ondersteuning van onze jeugdhuizen uit.  Zo ook bij 
De Biekorf. Hun eerste gebouw werd gebouwd met eigen 
middelen. Dit gebouw hebben ze in samenspraak met de 
gemeente verlaten voor de bouw van het Heilig-
Hartcollege met als belofte dat ze een degelijk alternatief 
zouden krijgen. Zelfs een nieuwbouw werd beloofd. Maar 
ook dit is afgesprongen. De gemeente moet haar beloftes 
nakomen. Jongeren verdienen een eigen plek.

Jongeren verdienen 
een eigen plek



INTERVIEW

Terwijl de Wetstraat-partijen 
vanuit hun bubbel de gewone 
mensen doen betalen, blijft de 
PVDA de partij die opkomt voor 
koopkracht en sociaal beleid.

Beseft de regering wel hoe 
duur het leven 
tegenwoordig is?

Peter Mertens:

Heeft de regering voldoende 
gedaan om onze energiefactuur 
te verlagen?

Neen. De facturen blijven veel te 
hoog. Nochtans is het perfect 
mogelijk om de miljarden over-
winsten van Engie aan te pakken 
en de prijs van energie te blok-
keren, net zoals in Frankrijk. Maar 
wat zien we? Vanaf 1 april komt er 
op onze energiefactuur nog een 
lijntje bij: een accijnsverhoging van 
264 euro per jaar. De gezinnen be-
talen, en de multinationals profi-
teren. En ook onze winkelkar 
wordt duurder, hè. Als je naar de 
supermarkt gaat, is je karretje 
voor hetzelfde bedrag elke keer 
een beetje minder gevuld. 

Je noemt de regering wereld-
vreemd. Leeft de Wetstraat in 
haar eigen bubbel?

Zeker. Kijk maar naar de politieke 
graaicultuur, dat blijft maar duren. 
Of neem de pensioenleeftijd. Re-
geringsleden mogen zelf vroeger 
met pensioen, maar verlangen 
wel dat mensen tot 67 jaar blijven 
werken. Vooruit had trouwens 
gezworen om nooit in een 
regering te stappen als de pen-
sioenleeftijd op 67 jaar bleef. Dat 
is woordbreuk. 

Zijn de hoge lonen van politici 
ook niet een deel van het pro-
bleem?

(knikt) Een minister die 11.000 eu-
ro per maand verdient, weet niet 
wat een brood kost. Die vindt het 
geen probleem om de btw op 
brood, vis, zuivel nog maar eens te 
verhogen. Kom zeg. Wij willen 
een halvering van de dotaties aan 
de politieke partijen, én de halve-
ring van de lonen van parle-
mentsleden en ministers. Alle 
verkozenen van de PVDA werken 
trouwens voor een gemiddeld 
werknemersloon. Bij ons vind je 
geen zakkenvullers.   

Kan de PVDA wegen op het 
beleid?

(op dreef) Dat doen we! Wie zet 
die thema’s van hoge energieprij-
zen, graaipolitiek, of langer 
werken op de kaart? Dat is de 
PVDA. Denk maar aan de de ver-
laging van de btw op energie naar 
6%. Eerst was iedereen tegen, 
maar dankzij onze druk en 
250.000 handtekeningen wordt 
de btw-verlaging straks defini-
tief. Dat geldt ook voor hogere 
minimumpensioenen. En voor de 
1 miljard extra voor meer jobs in 



de zorg: ook dat komt er dankzij 
druk van de PVDA. Ik krijg mails 
van verpleegkundigen om ons 
daarvoor te bedanken. 

Het valt op dat de PVDA het 
goed doet in de peilingen.

Dat is zo. Terwijl de federale en 
Vlaamse regering stilstaan, blij-
ven wij groeien. Zowel op het ter-
rein als in de peilingen. Het werk 
van de PVDA wordt gewaardeerd. 
Mensen weten dat we eerlijk aan 
politiek doen, en dat we de sociale 
thema’s op de agenda zetten. Die 
groeiende kloof die je overal ziet 
tussen arm en rijk maakt velen 
bezorgd.

Hoe kijk jij naar de toenadering 
de laatste tijd tussen Vooruit en 
N-VA?

(schudt het hoofd) Ik begrijp niet 
waarom een partij als Vooruit per 
se haar caravan aan de auto van 
Bart De Wever wil hangen. Er is 
een alternatief voor dat harde en 
asociale rechtse Vlaanderen. 
Waarom kijkt Vooruit niet naar 
links, naar de PVDA? Om een 
echte miljonairstaks in te voeren, 
bijvoorbeeld.

Je spreekt over ‘meer Zelzate’ in 

DE VERKOZENEN VAN 
DE PVDA WERKEN 
VOOR EEN GEMID-
DELD WERKNEMERS-
LOON. BIJ ONS VIND 
JE GEEN ZAKKEN-
VULLERS.

de politiek: wat bedoel je daar 
mee?

In Zelzate bestuurt de PVDA mee, 
samen met Vooruit, en de 
mensen zijn content. In Zelzate 
voeren we een eerlijke fiscaliteit 
in, waarbij de multinationals meer 
bijdragen en er minder taksen zijn 
voor burgers en zelfstandigen. We 
besparen er op het schepen-
college en investeren meer in ar-
moedebestrijding en sociaal be-
leid. Waarom zou er in 2024 niet 
meer Zelzate en Borgerhout kun-
nen komen in het land?

Peter Mertens is algemeen 
secretaris van  PVDA België.



VIER AAN 
HET WOORD

Eerst de mensen, niet de winst. Dat is ons
uitgangspunt. Deze Heistenaren
kiezen voor een solidaire samenleving en
voor de PVDA.

Ik was zwanger en ging 
op zoek naar een crèche. 
Nergens was er plaats.

Kim, 30 jaar
Ik steek graag mijn 
handen uit de mouwen 
om mensen te helpen. 

Frederik, 43 jaar

De wachtlijsten voor betaalbare kinderopvang in 
regio Heist zijn enorm. Elke ochtend moet ik 
kilometers ver rijden naar de crèche voor mijn 
dochter. PVDA neemt de problemen in de 
kinderopvang ter harte en strijdt voor de zorg.

De PVDA is een partij van doeners. Kelders dweilen, 
liters soep koken, meubels verhuizen. Wij helpen de 
mensen waar de overheid tekort schiet. 

Politiekers die een pensioen van 13.000 
euro krijgen, daar word ik kwaad van. De 
PVDA is de enige partij die zich verzet 
tegen die graaipolitiek en die voor ons  
opkomt. 

Als jongere merk ik dat ik bij dePVDA 
terecht kan. Wij voeren actie voor het 

klimaat en eisen dat multinationals 
hun verantwoordelijkheid nemen 

i.p.v. de asociale groene taksen. 

Lauren, 19 jaar

Ik engageer 
mij graag voor 

een warmere 
samenleving. 

Ik werk als kleine 
zelfstandige tot 
80 uur. Mijn 
pensioen? 1.210 euro

Önder, 53 jaar

REACTIES, 
VRAGEN, 

VOORSTELLEN?

heistopdenberg@pvda.be
heist-op-den-berg.pvda.be
PVDAHeistopdenBerg



heistopdenberg@pvda.be
heist-op-den-berg.pvda.be
PVDAHeistopdenBerg

WIST JE DAT?

Meer dan 50 keer van 
Heist naar Verviers
De overstromingen in Wallonië lieten niemand 
onberoerd. Wist je dat we vanuit regio Heist-op-
den-Berg met PVDA meer dan 50 keer zijn afgezakt 
om te gaan helpen?  Eerst met een dweil voor het 
water. Dan met een schop voor de modder. Nu met 
materiaal om het leven terug op te starten. 

SPAGHETTIDAG

Authentiek links leeft
In december hielden we onze jaarlijkse 
spaghettidag met maar liefst 178 aanwezigen. 
Naast een heerlijke maaltijd konden we ook 
luisteren naar Senne Heremans: “We zetten 
volop in op jeugd, mobiliteit en de 
ondersteuning van lokale organisaties. Samen 
zorgen ze voor het hart van onze gemeente.” 
Vlaams fractieleider Jos D’haese sprak over de 
politieke ambities en de solidariteit van de 
werkende klasse. De massale opkomst en het 
enthousiasme bevestigden het: authentiek 
links leeft in Heist-op-den-Berg.

PARK OP DEN BERG

Berg verkocht aan het 
grote geld
Er waren veel mogelijkheden voor de Heistse berg, maar 
zonder burgerinspraak koos de gemeente voor het 
grootkapitaal met luxelofts die tot één miljoen euro kosten. 
Volgens de gemeente voor het stijgende aantal inwoners, 
maar welke Heistenaar kan zo’n woning betalen? We laten dit 
dossier niet los. We eisen voor grote projecten echte 
burgerinspraak zodat projectontwikkelaars geen vrijgeleide 
meer krijgen. Eerst de mensen, niet de winst.

De armoedecijfers in Heist-op-den-Berg stijgen 
enorm. De kinderarmoede is verdrievoudigd op 10 
jaar tijd. Verbazend genoeg vond naar aanleiding 
van de jaarlijkse verzetsdag tegen armoede niet 
eens een debat meer plaats in de gemeenteraad. 
Voor PVDA is armoedebestrijding wel een 
topprioriteit. We willen duidelijk mensen 
versterken door in te zetten op betaalbaar wonen, 
hogere minimumlonen en toegankelijke 
gezondheidszorg.

Dicht de kloof 
tussen arm en rijk

ARMOEDE

Anne Delespaul (33) is verkozen tot 
nieuwe voorzitter van de PVDA in 
provincie Antwerpen. “De PVDA is 
enorm gegroeid de laatste jaren. 
We haalden onze eerste 
verkozenen op lokaal én nationaal 
vlak en gingen met tientallen 

nieuwe actieve afdelingen vooruit. Ik heb veel 
goesting en ambitie om die groei verder te zetten”, 
zegt de kersverse voorzitter. Anne woont in 
Antwerpen met haar vriend en haar dochtertje, maar 
is afkomstig uit Mol. Ze heeft een hart voor de hele 
provincie. Veel succes Anne!

Veel succes, Anne!
NIEUWE VOORZITTER

BIJ JOU IN 
DE BUURT



BETAALBAAR WONEN

Woon jij ook te duur?
De gemiddelde huurprijs in 
onze gemeente nadert 800 
euro. Heist-centrum is nog 
duurder. Het duurt steeds 
langer voordat jongeren hun 
nest kunnen verlaten. “Huren 
of kopen wordt onbetaalbaar 
en wachtlijsten voor sociale 
woningen waren nooit zo 
hoog,” ondervindt ook 
Jeroen (27). Het is een 

politieke keuze om projectontwikkelaars vrij spel te 
geven en niet te investeren in betaalbare woningen. 
Wonen is een basisrecht. Tijd om wonen terug leefbaar 
en betaalbaar te maken.

Samen voor 
betaalbare 
energie
Deze maanden kan je ons 
maandelijks terugvinden op 
straat met onze petitie voor 
betaalbare energie. We kwamen 
reeds in Itegem, Pijpelheide en 
Hallaar. “Nu ik uit het sociaal tarief 
val, loopt mijn energiefactuur op 
tot 500 euro per maand. Ik weet 
echt niet wat doen,” hoorden we 
al. Deze vrouw haar getuigenis 
was helaas geen uitzondering. 
We merken dat Heistenaren veel 
begrip tonen en onze petitie  
tekenen. Samen zetten we de 
regering onder druk!

PRIJZEN

Ouderbediening of 
zelfbediening
In het woonzorgcentrum Berkenhof moeten de bewoners voortaan 
extra betalen voor een reeks vanzelfsprekende diensten (was, pedi-
cure, kapper). Zo wil de gemeente 50.000 euro per jaar kan besparen. 
Daarnaast heeft de gemeenteraad beslist om zijn zitpenningen te 
verhogen naar het maximumbedrag: van 182 naar 213 euro per 
zitting per persoon. Mede door een extra commissie, met ook 
zitpenningen, zal dit de belastingbetaler deze legislatuur dan weer 
800.000 euro kosten! Met deze politieke keuzes zijn wij niet akkoord.

ENERGIE

HEIST-OP-DEN-BERG
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